
 

. ПРОТОКОЛ № 15  

Засідання постійної комісії з питань планування бюджету, фінансів, 

цінової політики та інвестицій 

 

від 23.02.2021 року 

 

Присутні: 

Р.Бейзик – голова комісії.  

О.Савран – член комісії. 

М.Л. Задорожний– член комісії. 

О.М.Пилипців – член комісії. 

О.Хрущ  – член комісії.  

Р.Курчик – член комісії. 

С.Я.Маменька – секретар комісії. 

 

Запрошені:  

О.Каракевич – секретар міської ради. 

А.Гладун – директор музею «Дрогобиччина». 

Р.Грицай – голова постійної комісії ради з питань освіти, культури, 

молодіжної політики, сім”і, спорту. 

І.Кушнір – начальник організаційного відділу. 

 

Порядок денний: 

1. Розгляд  листа музею «Дрогобиччина». 

Доповідач – директор музею «Дрогобиччина» – А.Гладун. 

           2.   Розгляд  проекту  рішення «Про затвердження Програми висвітлення 

діяльності міської ради, виконавчого комітету, посадових осіб та депутатів 

міської ради у засобах масової інформації у 2021 році». 

Доповідач – начальник організаційного відділу –  І.Кушнір. 

          3.   Розгляд звернення від керівництва Вищого професійного училища 

№ 19. 



 

. Доповідач – голова постійної комісії ради з питань освіти, культури, 

молодіжної політики, сім”ї, спорту  – Р.Грицай. 

4. Розгляд питання щодо нарахування орендної плати за землю. 

Доповідач – начальник відділу оренди та приватизації комунального 

майна – Р.Росоха. 

СЛУХАЛИ: Р.Бейзика, який запропонував затвердити порядок денний. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний із доповненнями. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0.  

           

1.  Розгляд  листа музею «Дрогобиччина». 

СЛУХАЛИ: Директора музею «Дрогобиччина» – А.Гладун, яка 

звернулася з проханням сприяння реставрації Палацу мистецтв у забезпеченні 

фінансування у бюджеті розвитку міста Дрогобича у 2021 році. Нагадала, що 

споруда є пам’яткою місцевого значення. Кожного дня спостерігається прояви 

руйнації, зокрема фасаду. Додала, що проектно-кошторисна документація 

виготовлена ще у 2018 році.  Підкреслила, що на виконання реставраційних 

робіт потрібно 1-1,5 млн.грн. 

 СЛУХАЛИ: О.Савран – начальника фінансового управління (члена 

комісії), яка наголосила, що бюджет уже збалансовано. Додала, що дану 

пропозицію потрібно було подати до 1-го жовтня минулого року. Надала 

пропозицію повернутися до даного питання при перерозподілі коштів, 

внаслідок проведення конкурсів мікропроектів по співфінансуванню,                       

або за результатом перевиконання дохідної частини міста (бюджету 

розвитку). 

ВИРІШИЛИ: Проголосувати за пропозицію О.Савран. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0.  

2.  Розгляд  проекту  рішення «Про затвердження Програми висвітлення 

діяльності міської ради, виконавчого комітету, посадових осіб та депутатів 

міської ради у засобах масової інформації у 2021 році». 



 

. СЛУХАЛИ: Начальника організаційного відділу –  І.Кушнір, яка 

представила дану Програму. Представила перелік заходів з висвітлення 

діяльності міської ради, виконавчого комітету, посадових осіб та депутатів 

міської ради у 2021 році: 

- Виготовлення та розміщення радіопрограм про діяльність міської 

ради, виконавчого комітету та посадових осіб, депутатів міської 

ради – 190,0 тис.грн.; 

- Виготовлення та розміщення публікацій у друкованих засобах 

масової інформації про діяльність міської ради, виконавчого 

комітету та посадових осіб, депутатів міської ради – 190,0 тис.грн.; 

- Надання ефірного часу FM радіо для висвітлення діяльності міської 

ради, виконавчого комітету та посадових осіб, депутатів міської 

ради 80,0 тис.грн. 

ВИРІШИЛИ: Проголосувати за даний проект рішення. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 1.  

3. Розгляд звернення від керівництва Вищого професійного училища 

№ 19. 

     СЛУХАЛИ: Голову постійної комісії ради з питань освіти, культури, 

молодіжної політики, сім”ї, спорту  – Р.Грицая, який представив дане 

звернення.  Звернувся з проханням виділення коштів з міського бюджету 50,0 

тис.грн. для співфінансування на закупівлю обладнання для комп’ютерної 

лабораторії Вищого професійного училища № 19. Загальна сума даного 

проекту місцевих ініціатив становить 380,0 тис.грн. 

О.Савран – начальник фінансового управління (член комісії) 

підкреслила, що оскільки училище утримується з обласного бюджету, то 

згідно чинного законодавства, не може  скеровуватися з місцевого бюджету 

дана  субвенція на область. 

О.Хрущ – член комісії надав пропозицію підготувати лист від Вищого 

професійного училища № 19 про фінансову підтримку з місцевого бюджету на 

дану суму та повернутися до даного питання на наступному засіданні. 



 

. ВИРІШИЛИ: Підтримати пропозицію О.Хруща. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0.    

4. Розгляд питання щодо нарахування орендної плати за землю. 

СЛУХАЛИ: Начальника відділу оренди та приватизації комунального 

майна – Р.Росоху, який роз’яснив дане питання. Додав, що було написано 

Службову записку у відділ правового забезпечення щодо затвердження 

регуляторного акту, згідно якого розробляються та погоджуються ставки по 

орендній платі за землю. 

О.Хрущ – член комісії звернувся з проханням щодо роз’яснення ставок 

по орендній платі землі і згідно якого коефіцієнту вони нараховуються.  

Р.Росоха підкреслив, що нарахування даних ставок залежить від 

прописаного цільового призначення земель. 

ВИРІШИЛИ: Переглянути ставки орендної плати за землю, 

встановлені підприємцям. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0.    

 

                Голова комісії                                                                  Р.Бейзик 

      Секретар комісії                                                                С.Маменька 

 

 


